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ZÁPISNICA z Výročnej členskej schôdze 
klubu športového potápania HIPPOCAMPUS Martin 

v zmysle Stanov klubu z 29.09.2023, článku VIII., ods.1,   
ktorá sa konala 29.02.2024 v klubových priestoroch v areále SIM 

 

 

 V úvode Výročnej členskej schôdze, pri pokuse JUDr. Milana Vojteka vysvetliť relevantnosť 
názoru pána tajomníka vzhľadom na právomoci Členskej schôdze, dôrazným spôsonom oznámil pán 
Marcel Spiššák (do toho okamžiku vykonávajúci funkciu tajomníka klubu) rezignáciu na funkciu 
tajomníka aj členstvo v klube. Pretože v zmysle Stanov klubu, čl.V., ods.1, písm. b) sa jedná o výpoveď 
zo strany člena, Členská schôdza vzala zánik členstva pána Spiššáka na vedomie a pokračovala podľa 
programu. Pán Spiššák nemal uhradené členské na rok 2024, členstva sa vzdal a opustil klubové 
priestory. 
 
2. Druhým bodom schôdze bola spomienka na našu Čestnú členku - Katarínu Lamošovú, ktorá nás 
opustila po úpornom a nezlomnom boji so zákernou chorobou. Bola veľkým znalcom Života a vždy 
nás vedela nakaziť dobrou náladou a obrovskou chuťou do Života. Vedela byť aj rázna a 
nekompromisná, keď to bolo treba, lebo nám chcela ukázať, že Život je príliš krátky na to, aby sme ho 
strácali nikam nevedúcimi škriepkami o malichernosti. Jej pamiatku sme si uctili symbolickou 
minutou ticha.  

3. Nasledovala voľba dvoch skrutátorov. ZA navrhnutých - Vladimíra Tomku a Ivana Kornutu hlasovali 
všetci prítomní členovia, hlasovania sa neZDRŽAL nikto, PROTI nehlasoval nikto.  

4. Hneď na to prebehla voľba zapisovateľa. Hlasovanie o zapisovateľovi Petrovi Čičmanovi: PROTI -0, 
ZDRŽAL SA -1, ZA -všetci prítomní okrem zapisovateľa). 

5. Ďalej prebehla voľba overovateľov zápisnice. Hlasovanie o overovateľoch - Erichovi Tonhajzerovi a 
Ľubomírovi Kornutovi: PROTI -0, ZDRŽAL SA -2, ZA -všetci prítomní okrem overovateľov). 

6. Nasledovalo hlasovanie "o možnosti akceptovať , aby boli na zreteľ brané hlasy splnomocnených 
plnoletých osôb, bez úradného overenia, pre túto členskú schôdzu." Výsledok hlasovania:  PROTI -2, 
ZDRŽAL SA -6, ZA -10. Členská schôdza teda väčšinou hlasov prítomných rozhodla o akceptovaní 
splnomocnení plnoletých členov bez úradného overenia, na hlasovanie na tejto schôdzi. Skrutátori 
sčítali splnomocnené hlasy. Peter Čičman bude hlasovať v mene Mareka Škrovinu a Petra Danišku, 
Peter Lauko bude hlasovať za Stanislava Adamca, Peter Poláček bude hlasovať za Lukáša Baku a Erich 
Tonhajzer bude hlasovať za Katarínu Tonhajzerovú a Michala Tonhajzera.  

7. Klubové financie v roku 2023 odprezentoval  predseda Peter Lauko a stav fyzickej pokladne - 
pokladník Martin Hulla. Na otázku pána Poláčka ohľadne klubovej akcie na Šútove v roku 2023 
odpovedal Martin Hulla. Členská schôdza vzala na vedomie. 

8. Členskú základňu v roku 2023 a 2024 odprezentoval  predseda Peter Lauko. Členská schôdza vzala 
na vedomie. O 18:23 h odišiel Tomáš Vnučko. 

9. S návrhom rozpočtu na rok 2024 oboznámil Členskú schôdzu predseda Peter Lauko. Členská 
schôdza vzala na vedomie a hlasovala o nevyhnutných/fixných výdavkoch rozpočtu na rok 2024, vo 
výške 2.913,69-€ + výdavky za elektrinu  takto: PROTI -1, ZDRŽAL SA -0, ZA - 23. 



- druhá strana zápisnice z Výročnej členskej schôdze KŠP Hippocampus z 29. 02.2024 - 

 

10. Členská schôdza uložila Výboru úlohu: vypracovať analýzu, koľko záujemcov o Nitrox kurzy, aké by 
boli rozdiely v nákladoch na plnenie, keby sme si plnili sami a keby sme mali vlastné stage fľaše, ale 
plniť by sme ich chodili do Žiliny. O 19:30 h odišiel pán Peter Štiak. 

11. Členská schôdza rozhodla o hlasovaní o investičných/variabilných výdavkoch hlasovať jednotlivo. 
Rozdelila ich na tri časti: a) - rezerva, b) - stavebné výdavky, c) - výdavky na výstroj do školy a Nitrox. 

a). Hlasovanie o "REZERVE VÝDAVKOV na nepredpokladané výdavky" vo výške 1.500,-€: PROTI -0, 
ZDRŽAL SA -0, ZA - 23. 

b). Hlasovanie o "STAVEBNÝCH VÝDAVKOCH" na stavebné úpravy a dokončovacie práce na klubových 
priestoroch, garáži a kompresorovni, vo výške do 2.000,-€: PROTI -0, ZDRŽAL SA -2, ZA - 21. 

c). Hlasovanie o " VÝDAVKOCH NA VÝSTROJ a na NITROX" v celkovej výške do 3.500,-€ (z toho 2.600,-
€ na Nitrox a 900,-€ na ostatnú výstroj pre Školu): PROTI -2, ZDRŽAL SA -3, ZA - 18. 

12. Plán potápačských akcií na rok 2024 odprezentoval predseda Peter Lauko. Členská schôdza vzala 
na vedomie a hlasovala takto: PROTI -0, ZDRŽAL SA -0, ZA - 23. 

13. Nasledovalo schválenie "SMERNICE o výške členského príspevku", ktoré pozostávalo z hlasovania 
o "výške členského príspevku" a hlasovania o "dátume najneskoršej úhrady ročného členského 
príspevku". 

- Členská schôdza stanovila ročný členský poplatok vo výške 72,-€ a hlasovala takto: PROTI -0, ZDRŽAL 
SA -0, ZA - 23. 

- Členská schôdza stanovila dátum najneskoršej úhrady ročného členského príspevku na 20-teho 
februára daného roka a hlasovala takto: PROTI -0, ZDRŽAL SA -1, ZA - 22. 

- Členská schôdza uložila Výboru úlohu: každoročne upozorniť mailom, alebo iným dostupným 
konvenčným spôsobom, každého člena, ktorý neuhradil členské do konca januára daného roka, na 
túto skutočnosť. 

14. Ďalším bodom rokovania bolo schválenie "SMERNICE o prevádzke kompresorovne - Prevádzkový 
poriadok kompresorovne". Prítomní členovia sa oboznámili so znením Prevádzkového poriadku 
kompresorovne a hlasovala takto: PROTI -0, ZDRŽAL SA -0, ZA - 23. 

15. Nasledujúcim bodom rokovania bolo schválenie "SMERNICE o prevádzke skladu - Prevádzkový 
poriadok skladu". Prítomní členovia sa oboznámili so znením Prevádzkového poriadku skladu a 
hlasovala takto: PROTI -0, ZDRŽAL SA -0, ZA - 23. 

16. Členská schôdza pokračovala bodom o klubovom webe, ktorý bez prítomnosti pána Spiššáka 
nemohol byť detailne prerokovaný. Na väččšinu otázok preto odpovedal pán Tomka. Nevieme, či pán 
Spiššák klubu doménu "hippocampus.sk" daruje, či odpredá za rozumnú sumu, alebo si musíme 
zriadiť/zaregistrovať novú doménu. 

- Členská schôdza uložila Výboru úlohu: zabezpečiť webhosting. 

17. Po odstúpení tajomníka z funkcie, v úvode členskej schôdze, bolo potrebné, v zmysle platných 
Stanov klubu, doplniť a potvrdiť členov Výboru. Z dvoch kandidátov jeden svoju kandidatúru odvolal. 
Preto Členská schôdza napokon hlasovala o jedinom kandidátovi na post tajomníka - Erichovi 
Tonhajzerovi. Hlasovala takto: PROTI -0, ZDRŽAL SA -6, ZA - 17. Pán Erich Tonhajzer ihneď po zvolení 
do funkcie tajomníka, rezignoval na post "kontrolór". 

18. Členská schôdza ďalej hlasovala o jednotlivých členoch Výboru. 
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- O predsedovi - Petrovi Laukovi hlasovala Členská schôdza takto: PROTI -1, ZDRŽAL SA -6, ZA - 16. 

- O podpredsedovi - Vladimírovi Tomkovi hlasovala Členská schôdza takto: PROTI -1, ZDRŽAL SA -6,  
   ZA - 16. 

- O skladníkovi - Ivanovi Ilčukovi hlasovala Členská schôdza takto: PROTI -1, ZDRŽAL SA -6, ZA - 16. 

- O kompresoristovi - Petrovi Čičmanovi hlasovala Členská schôdza takto: PROTI -1, ZDRŽAL SA -6,  
  ZA - 16. 

19. Riaditeľ potápačského centra (školy) s predsedom, predostreli členom problém s klubovou 
jachtou, ktorá roky chátra a je uskladnená v priestoroch DHZ v areáli SIM a musí najneskr do 15. 
marca tohto roku odtiaľ ísť preč, inak bude zlikvidovaná. Vyzvali členov, ak majú priateľov, ktorý by sa 
o ňu postarali, nech ich neodkladne privedú.  

20. Predseda ešte oboznámil členov s problematikou klubovej plavárne a spôsob jej financovania 
formou brigád. Ako aj o potrebe širšej účasti členov na brigádach, či už v klubových priestoroch, na 
plavárni, kúpalisku, ale aj na Kraľovanskom jazere Rieka, pri obci Šútovo. 

21. Po záverečnej diskusii predseda poďakoval členom za účasť a schôdzu ukončil. 

________________________________________________________________________________ 

Prílohami tejto zápisnice sú: 

 - prezenčná listina prítomných a splnomocnených členov, (1) 
- splnomocnenia v počte 6,- ks, (6) 
- program schôdze, (1) 
- rukou písaná zápisnica, (1) 
- sčítacie hárky skrutátorov, (2) 
- zoznam členov v roku 2024, (1) 
- návrh rozpočtu na rok 2024 (1) 
-  plán potápačských akcií na rok 20244 (1) 
 

29. februára 2024 zapísal: Peter Čičman 
 
 
 
 
 

Overovateľ zápisnice:  Ľubomír Kornuta 
 
 
 
Overovateľ zápisnice:  Erich Tonhajzer 
 


